
 

 
 
 
Geacht college,  
 
Graag zien we onderstaande vragen van de fractie PRO! inzake dak- en thuislozen beantwoord door 
u. 
 
 

1. Hoeveel personen zijn de afgelopen drie jaar binnen onze gemeente met betreffende 
zorgvraag ingestroomd? 

2. Welke groepen zijn er te onderscheiden in deze instroom (denk aan jongeren, gezinnen, 
alleenstaanden, mensen in netwerk en subgroepen binnen deze categorieën) en bij welke 
groepen is de toename het grootst? 

3. Wat zijn achtergronden en oorzaken van de dakloosheid van juist deze groepen? In welke 
groep ziet u dat de problemen zich, na hulp en mogelijk opstap naar zelfstandig wonen 
herhalen? Hoe denkt u deze te kunnen voorkomen, dan wel terug te dringen? 

4. Bent u bekend met de Nederlandse grondwet, artikel 22, lid 2? (“Bevordering van 
voldoendewoongelegenheid is voorwerp van zorg der overheid.” Toelichting: dit is een taak 
“die ziet op een van de primaire levensbehoeften van de mens (…) onder meer uitgewerkt in 
de woningwet en de Huisvestingswet. De term voldoendewoongelegenheid die dit artikel 
bezigt, betreft niet alleen een voldoende aantal woningen, maar eveneens de kwaliteit van 
de woningen.”) 

5. Deelt u onze mening dat het recht op huisvesting een grondwettelijk en mensenrechtelijk 
kader biedt van waaruit afspraken tot stand kunnen komen tussen een burger die dakloos is 
(of dat dreigt te worden) en instanties (een maatwerktraject gebaseerd op de specifieke 
hulpbehoefte en gedragen door alle relevante partijen (gemeente, woningcorporatie, 
hulpverlening, opvangorganisatie, etc.)?Zo ja, hoe kunnen wij dit terug zien in de uitvoering? 
Heeft u voor ons hierin enkele meetinstrumenten en of rapportages? 

6. Bent u het met ons eens dat thuis- en dakloosheid teruggedrongen kan worden door 
bijvoorbeeld een ‘bufferzone’ aan de onderkant van de woningmarkt te creëren? Zo ja, hoe 
vertaalt zich dat in uw beleid? Heeft u hierover cijfers die wij kunnen inzien? 

7. Bent u bekend met de mate waarin gebrek aan betaalbaarheid, beschikbaarheid en 
toegankelijkheid van woonruimte leiden tot toename van het aantal daklozen? Graag zien wij 
ook hierin uw antwoord onderbouwd en met cijfers tegemoet. 

8. In welke mate ziet u dakloosheid als een woonvraagstuk? Onderbouw uw antwoord. 
9. Bent u ermee bekend dat het niet meer alleen om daklozen met een complexe zorgvraag 

gaat, maar ook om economische daklozen (daklozen die geen zorgvraag hebben maar op 
straat staan met of zonder baan)? Hoe gaat uw beleid om met deze differentiatie? 

10. Deelt u onze mening dat recht op wonen meer betekenis krijgt in concrete situaties van 
(dreigende) dakloosheid, door ‘wonen’ als basis van herstel te nemen en daar ook naar te 
handelen? Daarna kunnen andere hulpvragen rondom bestaanszekerheid (dagbesteding, 
werk, financiën) en gezondheid op maat opgepakt worden. Zo ja, hoe zien wij dit terug in uw 
aanpak, heeft u hier een plan voor opgesteld? Zo ja, kunnen wij deze inzien? 


